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1. Kadernota 
2026 

17 Waarom is (nog) niet bekend wat de 
kwantitatieve impact/het nadeel van de 
formatie toerisme gaat zijn? 

Het uitgangspunt voor het opstellen van de kadernota 2026 is een 
kadernota op hoofdlijnen en zonder exacte financiële consequenties 
(bedragen), derhalve is er geen bedrag opgenomen bij de formatie R&T. 
Vanwege de RIB inzake de maatwerkvoorzieningen en het onderzoek naar 
reële tarieven is dit bedrag toegevoegd aan het overzicht van 
consequenties.  
 
De kosten van de formatieplek bedragen ca € 70.000, uitgaande van het 
huidige aantal uren. 
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1.  Kadernota 6 Intern. We willen extra inkomsten genereren. 
Hoe wilt u dit concreet gaan realiseren? 

Bij het genereren van extra inkomsten wordt onder andere het effect 
bedoeld van onze ambitie op het gebied toerisme en wonen. De groei in 
het aantal woningen, inwoners en bezoekers levert onze gemeente (op de 
lange termijn) meer inkomsten op. 

2.  Kadernota 17  Kun u aangeven waarom de kosten voor de 
segmenten 1 en 5 nog niet bekend zijn? Of, 
indien deze inmiddels wel bekend zijn: wat zijn 
deze? 

Voor segment 1 en 5 wordt een apart traject doorlopen met een eigen 
tijdspad. Dit heeft te maken met een afwijkende startdatum voor de 
raamovereenkomst van segment 1 (2023 in plaats van 2022). Integrale 
crisishulp (segment 5) wordt ingekocht door Noord- en Midden-Limburg 
samen. Segment 2, 3 en 4 geldt enkel voor Noord-Limburg.  
Naar verwachting worden de tarieven van segment 1 en 5 in juni 2025 
bekend. 



2 

 

3.  Kadernota 16 Welke gevolgen heeft de NIS2 voor de rol van 
de gemeenteraad met betrekking tot 
informatieveiligheid? 

De NIS2-richtlijn is een Europese wetgeving die de cyberbeveiliging en 
weerbaarheid van essentiële diensten, zoals gemeenten, wil versterken. 
In Nederland worden deze maatregelen vastgelegd in de Baseline 
Informatiebeveiliging Overheid 2 (BIO2). De BIO2 wordt vervolgens 
opgenomen in de Nederlandse Cyberbeveiligingswet, die naar 
verwachting in de tweede helft van 2025 van kracht wordt. 
Gemeente Beesel voldoet aan de huidige BIO-normen en rapporteert 
hierover jaarlijks via de ENSIA (Eenduidige Normatiek Single Information 
Audit) in de jaarrekening. De BIO2 is een opvolger van deze normen. 
Onder de NIS2-richtlijn krijgen gemeenten extra verantwoordelijkheden, 
zoals een registratieplicht, een zorgplicht voor digitale veiligheid en een 
meldplicht voor significante (cyber)incidenten. Aan de registratie- en 
meldplicht voldoen wij al. Kijken we naar de zorgplicht, dan komt hier een 
verplichting voor de organisatie, de (ambtelijke) leiding moet beschikken 
over voldoende kennis van en bewustwording over de risico’s op het 
gebied van privacy en informatiebeveiliging (P&IB). Dit zal ook gaan 
gelden voor de gemeenteraad om zijn toezichthoudende rol uit te kunnen 
voeren. 
 
Er komt een uitvoeringstoets voor decentrale overheden vanuit de 
VNG/IBD waarin de exacte gevolgen voor de rol van de gemeenteraad 
worden meegenomen. Zodra de impact duidelijk is en/of de toets 
beschikbaar is wordt de gemeenteraad hierover verder geïnformeerd 
(naar verwachting tweede helft 2025).  
 

4.  Kadernota 16 Hier staat: “Om processen verder te 
optimaliseren onderzoeken we hoe we als 
gemeente nog meer diensten (ook) digitaal 
kunnen aanbieden. Dit geldt tevens voor de 
ondersteuning van onze ambtelijke 
organisatie.” 
 
Vandaag de dag kom je voor 
procesoptimalisatie snel uit bij de inzet van AI.  
1. Heeft de gemeente Beesel een visie op 

AI? Zo ja, kan deze worden gedeeld?  
 

1. Nee, er is nog geen visie op AI vastgesteld, voorlopende hierop 
hanteren wij de volgende richtlijn: 
Enkel Microsoft Copilot mag op dit moment door medewerkers 
worden ingezet binnen onze afgeschermde omgeving en zonder 
gebruik te maken van persoons- en bedrijfsvertrouwelijke informatie. 
Nieuwe aanvragen voor de inzet van AI-tools worden conform het 
standaard proces getoetst aan de eisen van Privacy en 
Informatiebeveiliging. We volgen de ontwikkelingen op het gebied van 
AI nauwgezet en passen daar waar nodig onze richtlijnen aan om 
verder gebruik mogelijk te maken na bewezen geschiktheid. 
Specifiek beleid rondom AI vormen wij in de tweede helft van 2025. 
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2. In hoeverre wordt er binnen de Gemeente 
Beesel al gewerkt met AI en welke 
kansen/opgaves zien we? 

2. De structurele inzet van AI beperkt zich op dit moment tot generatieve 
AI in de vorm van Copilot en een anonimiseringstool. AI biedt vele 
mogelijkheden, maar brengt ook risico's met zich mee.  
We zetten in op een verantwoorde en ethische inzet van deze 
technologie op onderdelen waar dat kan en zo veel mogelijk op 
‘natuurlijke momenten’ (dus bij benodigde aanpassing, vervanging 
etc.). 
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1. Algemeen  Gezien de recente ontwikkelingen provinciaal:  
Is er hierdoor nog een aanpassing dan wel 
bijstelling op gebied van de genoemde zaken 
in het stuk: veiligheid, leefbaarheid, 
taalontwikkeling en gezondheid nodig? 

Op dit moment niet. Allereerst vindt er een nadere duiding plaats van de 
bevindingen vanuit de provincie. Op basis daarvan zal in de komende 
maanden de meerjarige samenwerking met de Provincie Limburg 
inhoudelijk worden uitgewerkt. Een eerste gesprek om deze 
samenwerking verder uit te werken moet nog gepland worden (ten tijde 
van beantwoording). Ook moeten de precieze kaders nog worden 
ingevuld, zoals de looptijd, de reikwijdte, de thema’s etc.  

 

 
 

 


